
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 28.09.2018  
Rådgiver ved Forskningsseksjonen Randi Kallar Devold informerte om saken og viste en 
presentasjon som vedlegges referatet.  
 
Fakultetet har kommet godt i gang med å tilpasse seg nytt personvernregelverk som følge av 
GDPR. Det er mange systemer og arbeidsprosesser som må gjennomgås og kvalitetssikres, og 
arbeidet vil pågå i lang tid fremover. Det er et positivt engasjement i organisasjonen for å finne 
gode løsninger på praktisk utfordringer. 
 
Innspill i møtet:  

 Det bør settes av tilstrekkelig ressurser til å finne gode løsninger.  
 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 28.09.2018  
Fakultetsstyret tar saken til orientering. Styret ber om ny statusrapport medio 2019. 
 


